

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2022-10-05

Närvarande: Nathalie Wahlner, Lina Sandin, Alva Vallin, Thea Tonneman, Freja Turén, Nathalie Enkvist, Linnea Tillkvist, Ida Allander.

Ej närvarande: Emma Landelius, Sofia Gerhardsson.

Plats och tid: Key-Huset , 16.15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Lina Sandin förklarade mötet öppnat 16.05.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Thea Tonneman och Freja Turén.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna skulle gjort sedan senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Ordförande har sett över ett gruppkontrakt, mer om detta under relevant punkt. Har varit på Framtid-träffen samt Programrådet. På programrådet berördes situationen med KVVIT som ägde rum i början av terminen, diskussioner kring hur vi ska gå tillväga för att detta inte ska ske igen. Haft kontakt med studievägledare angående Programmeringskursen från åk 1 angående att många inte klarat duggan.

§ 2.2 KASSÖR

Frånvarande.

§ 2.3 INFORMATÖR

Har delat ett dokument med information om kontaktinformation inom sektionen. Planerar att skapa ett dokument som man kan söka sig till om man är osäker på hur vem man ska kontakta angående vad. Hämtat fysiska arkivet.

§ 2.5 AMO

Planerat KogVet lunch. Varit på SSG-möte angående studieundersökning. Varit på AMO-utbildning samt AMO- rådet. C-huset ska få nya möbler, fritt fram med rekommendationer.

§ 2.6 MANA

Dubbelkollat vem som betalat/beställt ovve och skickat all information gällande ryggsäckar. Haft möte med Skandiabanken. Planerat inför att ge ut ovve-paket med guide.

§ 2.7 MYSA

Haft möte med PULS och skrivit på kontrakt samt sett till att sektionsrummet blivit uppstyrt. Gått på möte med Gröna Sektioner, alla sektioner måste ha ett grönt event vilket Styrelsen borde börja planera snart

§ 2.8 UB

Planerat allt inför studiestugan. Bokat ett uppstartsmöte med alla klassrepresentanter för året.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Frånvarande.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Planerat kring aktiviteter inför våren.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Fortsatt planering inför KVIA.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 OVERALLER

- Vi har kontaktat FOI angående spons till ovve-kit, inte fått något svar.
- Revärer ska beställas från BokAB snarast så vi kan börja förbereda kit.
- KogVet märken finns, behöver inte beställas.
- Ovve-guide ska skrivas ut.

§ 3.2 SU-PROJEKT

Sektionsutvecklande projekt, detta kan göras varje år i samarbete med StuFF. Styrelsen 21/22 har lämnat förslag på projekt vi kan genomföra, vi kan även hitta på nya. Man kan komma med förslag och idéer fram till Maj.

§ 3.3 VALPUB OCH HÖSTMÖTE

Valpub: 2a november

Höstmöte: 30e november

Valberedningen består av Isak Hagström, Linn Gustafsson, Tyra Wallén och Frida Piscator.

§ 3.4 KAFFETERMOS

Termos blir för liten. Däremot finns det större perkulatorer som kan inköpas för rimligt pris, en bra investering för sektionen.

§ 3.5 BUDGET FÖR VERKSAMHETSÅRET

Emma är frånvarande.

§ 3.6 UTDELNING AV NYCKEL OCH KVITTENS

Nathalie W har fått nyckel och kvittens. Nathalie E har fått kvittens.

§ 3.6 GRUPPKONTRAKT

Se dokument.

§ 3.7 PRESENTATIONER

Bilder- 3st bilder. 1: Styrelse bild, 2: Barndomsbild, 3: Shrek bild.

Caption- Namn, Ålder, Hemhemma, Post.

3 snabba- Favoritmatlåda? Förkrök i koggidoren, vad tar du med dig? Favorit Shrek karaktär?

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är kl 19 oktober i sal S19

§ 6 BORDET RUNT

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Ladda ned slack!

§ 6.2 KASSÖR

Ladda ned slack!

§ 6.3 INFORMATÖR

Ladda ned slack!

§ 6.5 AMO

Ladda ned slack!

§ 6.6 MANA

Maila och beställa revärer. Ligga på jobtop om ovvar, ringa kanske? Lägga en beställning på ryggsäckarna. Höra med Emma om hon uppdaterat vilka som betalat och maila de som inte gjort det.

Ladda ned slack!

§ 6.7 MYSA

Ladda ned slack!

§ 6.8 UB

Ladda ned slack!

§ 6.9 MÄSTERICHEF

Ladda ned slack!

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Ladda ned slack!

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Ladda ned slack!

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Lina Sandin förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Nathalie Wahlner

Nathalie Wahlner
.....

Ordförande: Lina Sandin

Lina Sandin
.....

Justerare: Thea Tonneman

Thea Tonneman
.....

Justerare: Freja Turén

Freja Turén
.....